

Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 7 juni 2023

Aanwezig: Goof Buijs (voorzitter), Arda Wolterbeek Muller, Sicco Weertman, Johanna Huizer (notulist)

Afwezig: Ruud Kroon (met bericht)

Gasten: Cor Te Boekhorst, Eric Bosman, Charles. Afwezig met bericht: Hetty Pott-Buter, Jet v.d. Biggelaar (Historisch Broek), vertegenwoordiging Waterland Natuurlijk.

1. Opening

De voorzitter heet iedereen van harte welkom en vraagt of er speciale punten zijn, die toegevoegd kunnen/moeten aan de agenda. Charles heeft 2 punten, t.w. : bord ivm touringcars op het Nieuwland en het stopverbod wordt niet gehandhaaft. Beide punten komen terug bij punt 4.

1a. Eric B. stelt zich voor, sinds kort woonachtig in BiW, vanuit Amsterdam, daarna Zaanstreek. Hij heeft veel werkervaring op verschillende gebieden, bedrijfsleven, journalist, nu vooral werkzaam in de zorg en welzijn (leidinggevende functie)

Hij is zeer geïnteresseerd in zijn nieuwe woonsituatie. Middels deelname aan het Dorpsraad-bestuur wil hij kijken wat hij voor het dorp kan betekenen. Als Dorpsraad zijn wij natuurlijk blij met dit aanbod! En heten Eric van harte welkom als aspirant bestuurslid.

2. Concept Notulen d.d. 1 maart 2023

Daar we in april de Jaarvergadering hadden en geen vergadering in mei, komen nu pas de concept notulen van maart aan bod.

*** Tekstueel blz 1- geen op-aanmerkingen

Tekstueel blz 2- geen op-aanmerkingen.

*** N.a.v. : Goof geeft uitleg van punt 3 wat een/de Schouw inhoudt. Het was niet voor alle aanwezigen duidelijk hoe en wat er besproken diende te worden over de verschillende punten. Het was daardoor uiteindelijk een "wazige bijeenkomst". b.v. betr. de BOA's mogen zij wel of geen wapenstok hebben en traangas gebruiken. In het najaar zal er een 2e jaarlijks overleg zijn met wethouder Scheepstra op het gemeentehuis. Dit moeten we beter voorbereiden.

*** actiepunten: Ruud heeft onderzocht of het zin heeft weer een spaarrekening te openen.

Conclusie: heeft geen zin, kost alleen maar geld.

Ruud heeft een document gemaakt met richtlijnen voor de werkgroepen. Goof stuurt deze docu aan de andere bestuursleden door.

Arda heeft projectgroep geïnformeerd ivm aanwezigheid Cor vanuit de dorpsraad. Op dit moment niet relevant, volgens projectgroep

Johanna heeft contact met Debbie gehad over nieuwe datum, niet gelukt. We hebben besloten om een cadeau-bon met kaart aan Debbie te geven. Een gezamenlijke datum vinden lijkt onmogelijk. Goof zal Debbie bon (met dankkaartje) gaan overhandigen. **Actie: Goof**

N.a.v. de Jaarvergadering blijven we wel van mening dat het interessant en goed is om onze Jaarvergadering te koppelen aan een thema volgend jaar!

3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van:

*** Ruud is druk bezig om de verschillende partijen bij elkaar te brengen om een start te maken met het "verfraaien" van de fietstunnel. Blijkt moeizame zaak! Wordt vervolgd.

*** Goof is op persoonlijke titel uitgenodigd om aanwezig te zijn op één van de charterscheppen aanwezig te zijn bij De Slag op de Zuiderzee. (herdenking 450 jaar)

*** Rombout heeft voorgesteld om Vevida/Yourhosting op te zeggen. Ze zijn 2x zo duur geworden en we kunnen hiervoor ook terecht bij WebBeheer. Dan regelt Rombout de veranderingen, nu doet Johanna dat, maar graag over naar WebBeheer, scheelt tijd en geld. Iedereen akkoord!

*** Johanna vertegenwoordigt de Dorpsraad op 27 juni bij de Woonzorgvisie Gemeente Waterland

*** A7 borden doen we niets meer aan, ondanks het feit dat het zeer zware vrachtverkeer door ons dorp blijft rijden.

*** Nat. Dorps-vernieuwingsprijs 2023 hebben we helaas niets mee kunnen doen.

*** Parkeeronderzoek M'dam en Marken en de gevolgen voor Broek wordt meegenomen door werkgroep Verkeer. Sicco = contactpersoon.

*** Goof heeft een presentatie gegeven in het Frans over de Onderdoorgang!

We gaan internationaal!!

4. Werkgroepen.

** Onderdoorgang.

Afgelopen weken niets gebeurd. Wel staat er nog de afspraak dat Goof met VINU een artikel schrijft/maakt voor nationale interesse. **Actie: Goof**

** Verkeer.

Er is een enquête Verkeersproblematiek BiW gemaakt, die digitaal en op papier ingevuld kan worden. Papieren versie samen met de nieuwe Dorpsraadkrant verspreiden. Pakweg 1750 stuks, betekent wel dat de dames meer bezorg-geld krijgen. Idee is ook om mensen te vragen om hun email-adres achter te laten, zodat er contact opgenomen kan worden als zij goede ideeën hebben. Goed plan!!

Introductie stukje voor op de DR-site is gemaakt.

** Ruud houdt meerdere ballen in de lucht. Mail naar W en A ivm klompenboerderij, Buurs-project, HSB terrein, etc.

5. Wat verder ter tafel komt.

** punten Charles. Bord ivm touringcars bussen. N.a.v. eerdere "brandbrief" van de Dorpsraad vraagt Ch. zich af waarom er niets gebeurd is. Met de gemeente is overeengekomen, dat het verstandiger is het Nieuwland opnieuw in te richten als de vernieuwbouw van de school klaar is. Als je gevaarlijke situaties ziet op het huidige Nieuwland vraag aan de chauffeurs

dit te veranderen. Goof zegt toe om een mail te sturen naar de gemeente om te horen of zij al plannen aan het maken zijn voor het Nieuwland. **Actie: Goof**

** de werkgroep Verkeer gaat kijken wat er gedaan kan/moet worden ihkv de stopverbod-borden.

Actie: werkgroep Verkeer.

** Planning dorpsraadkrant:

—Onderdoorgang = klaar

—Verkeer = onderweg

—Donatie = onderweg

—vrijwilligers begraafplaats. Goof neemt ctc op met Annette. **Actie: Goof**

—Energietransitie . Johanna stuurt miltje naar W.M. **Actie: Johanna**

** Terugrapportage Kernraden-Overleg.

Johanna heeft schriftelijk gereageerd op de vraag van het bestuurssecretariaat om voorstellen voor het verbeteren van dit overleg, teveel agendapunten; voorzitter slecht zichtbaar; vooraf duidelijkheid over de te behandelen stukken (wie, wat, waar)

Voorstel is om raadsleden uit te nodigen naar de verschillende kernen om de participatie beter te laten verlopen. Idee verder uitwerken op de vergadering in september/oktober. **Actie: Johanna**

** Begroting naar de volgende vergadering als Ruud, onze penningmeester aanwezig is.

6. Rondvraag.

Cor: het idee om een vrijwilligers groepje samen te stellen voor het schoonmaken van de fietstunnel heeft nog geen vervolg gehad. Waarom? Op agenda in september als Ruud retour is, ihkv zijn activiteiten in samenspraak met gemeente en provincie.

Goof: ben in september niet aanwezig. DR-vergadering door laten gaan, verzetten heeft geen zin.

Johanna: wel/niet DR-vergadering op 5 juli a.s.? Antwoord: **5 juli DR-vergadering!**

Er verder geen vragen zijnde sluit de voorzitter de vergadering om 21.50 uur.

Eerstvolgende DR-vergadering d.d. 5 juli 2023